
 
 

 

 

Dato: 08/05/2025 18.00 

 

Deltagere: 

Jesper Lauridsen (JL), Thomas Bach Møller (TM), Jogvan Joenssen (JJ), Mia Trosbjerg (MT), Jess 
Trosbjerg (JT), Henning Lander (HL), Claus Jørgensen (CJ), Niels B. Johansen (NJ), Ole Eg (OE) 
Afbud: Kim Sørensen (KS) 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig 

Formand 
 

Har været med til opstartsmøde for kvindesejlergruppe. 
Gruppen afholder første møde i den kommende uge. 
Bestyrelsen bakker op om konceptet og ønsker 
initiativtagerne held og lykke.  
 
Forventer at der i den kommende uge kommer mere 
information om åbenhus-arrangement 1/6. 

 

Næstformand 
 

  

Kasserer 
 

 
 

Havnen 
 

Har stadig enkelte udfordringer ift. Medlemmer som tidligere 
har haft grønplads. Havneudvalget og bestyrelsen håndterer 
sagen. 
 
DGI har kontaktet havnen og spurgt om klubben vil være vært 
for et arrangement for ansatte i Kalundborg kommune i 
august/september. Når den endelige forespørgsel foreligger 
vil bestyrelsen træffe en beslutning. 

 

Klubhus 
 

Har afholdt standerhejsning med ca. 90 deltagere.   
 

Ungdom 
 

Thomas og Henning har været på skolebesøg hvilket har 
resulteret i en del nye potentielle kunder i butikken. 
 
Alle medlemmer opfordres til at modtage de unge mennesker 
med smil og åbne arme (selvom de larmer, støjer og lugter ☺- 
og ikke altid ved hvordan man opfører sig på havnen). 
 

 

Tursejlads 
 

Intet nyt. 
 

Kapsejlads 
 

18 tilmeldte både. 12 både til første sejlads.  
 

Bestyrelsesmøde Referat 
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Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig 

PR 
 

Udvalget har haft succes med nye (20 stk) sponsorer samt et 
antal spisesteder som gerne vil lave reklame. 
 
Der er indtrykket at der er stor tilfredshed med skærmene i 
mellemgangen.  

 

Nye emner til 
behandling 

 
1. Ønske om pc til kapsejladsudvalget til brug ifm. 

banelægning mm. 
Bestyrelsen godkender anmodelsen. 

2. Spørgsmål vedr. forsikring af både ifm. Sejlerskole 
Brug af både i klubregi skal være kaskoforsikrede. 
Skulle der opstå skade på både i denne sammenhæng 
vil klubben afholde udgifter til dækning af selvrisiko. 

3. Ny rengøring 
Der skal findes en ny medarbejder til varetagelse af 
rengøring i klubben. Der annonceres på klubbens 
facebookside. 
 

 

 

 

Næste møde  12/6 2025 18.00  

Evt. Som følge af den aftagende vanddybde i havnebassinet har 
der været en del grundstødninger. Bestyrelsen vil 
fremadrettet forsøge at dokumentere hvor mange gange 
dette sker. Tiltaget skal ses som en del af planlægningen af 
den forhåbentlig nært forestående oprensning.  

 


